Community Bulletin



<u>No 20/21</u> Friday, 6 August 2021

Dear Parents,

Thank you for your cooperation and support today, as it enabled the school staff to plan and organise for next week. Each lockdown presents us with new challenges, so I am very grateful and proud of the school staff who continue to search for the best ways that we can respond to the needs of the children.

Learning From Home: Monday, 9 August - Thursday, 12 August

Please find below the arrangements that have been put in place to support your child's learning:

1. Daily Learning Routine

Your child will be expected to participate in **at least four learning activities each day**. These activities will be posted on Seesaw by no later than 8.30am on each day.

The teachers have been adapting their learning programs so that we can offer more online teaching groups. Please note that your child's previous online class meeting time may have changed. The morning Seesaw post will include all the times and links to class meets and teaching groups that your child must participate in.

We recognise that every family's circumstance is different, so your child may not be able to complete all activities each day. That's okay. Our goal during lockdown is to support you, so that your child can be engaged in as much learning as possible.

Of course, if you or your child have any questions about the work that is set please do not hesitate to contact your child's teacher who is only too willing to support you.

2. Access to a Device

Unfortunately, it is not possible to provide every child or family with a device (laptop or iPad).

As we have a limited number available for loan, I am prioritising children in the following groups

- Foundation, Year 1 and Year 6 (these children are most impacted by extended periods of lockdown)
- Reading Recovery participants
- Number Intervention participants

If your child is in another year level not mentioned above, and does not have any access to a device, please contact the School Office on Monday. If we have a device available we will loan it to you.

Please do not ask for a device if your child already has access to one at home.

3. Onsite Supervision

During next week's lockdown the school is only able to provide onsite supervision for:

- Children where both parents work in one of the defined essential industries.
- Children identified as vulnerable by the school.
- Children with a disability who also fit one of the above two categories.

• Children where the family is experiencing severe stress.

If you must send your child(ren) to school on any of the days listed above, you must register your child by using the **REQUEST FOR LEARNING AT SCHOOL** form available on Skoolbag. Children will not be accepted unless registered.

During the last lockdown, we provided onsite supervision for 105 children, once again demonstrating the wonderful care and support we provide to families.

Learning Conversations

Many thanks to the families who had already booked in for a learning conversation. There has been a great response. Unfortunately, I will again have to postpone the Learning Conversations planned for next week. Even though they are planned to be online, the lock down prevents us conducting them as we cannot have interpreters on site to support the teachers.

I am hoping that they can be rescheduled to commence the following week (week 6 of term) and the week after that (week 7 of term). I will confirm the alternate arrangements next week.

Looking Forward

It is more than likely that we will experience further lockdowns through the remainder of the year. This is of course terribly frustrating and takes a toll on all of us. Of course the sooner we all get vaccinated the sooner the lockdowns will end. COVID-19 vaccines are free, safe and voluntary. The more people who choose to get vaccinated, the greater the protection for those vaccinated and the whole community. The best person to talk to if you have concerns about your health and being vaccinated against COVID-19 is your doctor/general practitioner (GP).

A great strength of our school community is that we are a place of love, where genuine care and support for each other can be found. This is a precious gift that God has blessed us with. In these challenging times, this is a gift that we must never take for granted. It is particularly important that, now more than ever, we continue to support each other with patience and understanding. God's love, and our love for each other, will energise and sustain us through lockdown. Of that, I am certain.



Loving God, during this challenging time
Bless us with eyes that see goodness
Mouths that speak love
Ears that are discerning
Hearts that are welcoming
Hands that touch in kindness
Feet that go the extra mile
And smiles that show acceptance. Amen

Kind regards,

Paul Sedunary Principal

OUR CURRENT SCHOOL COVIDSAFE SETTINGS

For Parents/Carers and Visitors:

- Do not enter the school grounds if you are unwell no matter how mild the symptoms.
- You must wear a face mask at all times when outside on school grounds.
- You must wear a face mask at all times when in any school building.
- Ensure physical distancing (1.5 m) from other adults and children outside of your family.
- Practice hand hygiene (wash and/or sanitise).
- You must sign in using the QR code system upon entry to the school office.

For All Children

- Do not attend school if unwell no matter how mild the symptoms.
- Use a drink bottle.
- Practice hand hygiene (wash and/or sanitise).

If you, or any member of your family has symptoms - no matter how mild -YOU MUST GET TESTED.

نشرة مدرسية خاصة

ألأعزاء أولياء الأمور،

نشكر تعاونك ودعمك اليوم ، حيث مكّن طاقم المدرسة من التخطيط والتنظيم للأسبوع المقبل. يقدم لنا كل إغلاق تحديات جديدة ، لذلك أنا ممتن جدًا وفخور بموظفي المدرسة الذين يواصلون البحث عن أفضل الطرق التي يمكننا من خلالها الاستجابة لاحتياجات الأطفال.

التعلم من المنزل: الاثنين 9 آب - الخميس 12 آب

يرجى الاطلاع أدناه على الترتيبات التي تم وضعها لدعم تعلم طفلك:

1. روتين التعلم اليومي

من المتوقع أن يشارك طفلك في أربعة أنشطة تعليمية على الأقل كل يوم. سيتم نشر هذه الأنشطة على سي سو في موعد أقصاه 8.30 صباحًا من كل يوم.

قام المعلمون بتكييف برامجهم التعليمية حتى نتمكن من تقديم المزيد من مجموعات التدريس عبر الإنترنت. يرجى ملاحظة أن وقت اجتماع ألصف لطفلك عبر الإنترنت ربما تغير. سيتم إرسال نشرة في الصباح تتضمن جميع الأوقات والروابط لأجتماعات الصف ومجموعات التدريس التي يجب أن يشارك فيها طفلك.

نحن ندرك أن ظروف كل أسرة مختلفة ، لذلك قد لا يتمكن طفلك من إكمال جميع الأنشطة كل يوم. وهذا حسن ، هدفنا أثناء الإغلاق هو دعمك ، بحيث يمكن لطفلك المشاركة في أكبر قدر ممكن من التعلم.

بالطبع ، إذا كان لديك أو لدى طفلك أي أسئلة حول المهام الذي تم تحديده ، فالرجاء عدم التردد في الاتصال بمعلم طفلك الذي يسعد كثيراً في مساعدتك .

2. ألحصول على جهاز

لسوء الحظ، لا يمكن تزويد كل طفل أو عائلة بجهاز كمبيوتر محمول أو آيباد .

نظرًا لأن لدينا عددًا محدودًا متاحًا للإعارة ، فأنا أعطى الأولوية للأطفال في المجموعات التالية

- البريب ، الصف ألأول وألصف ألسادس (هؤلاء الأطفال هم الأكثر تأثراً بفترات الإغلاق الطويلة)
 - المشاركين في برنامج تقوية القراءة
 - ألمشاركين في برنامج ألرياضيات

إذا كان طفلك في آخر غير مذكور أعلاه ، وليس لديه أي جهاز ، فيرجى الاتصال بمكتب المدرسة يوم الاثنين. إذا كان لدينا جهاز متوفر ، فسنقوم بإعارته لك.

من فضلك لا تسأل عن جهاز إذا كان طفلك لديه واحد في المنزل.

3. الإشراف على الموقع

خلال إغلاق الأسبوع المقبل ، يمكن للمدرسة توفير الإشراف في الموقع فقط من أجل:

- الأطفال حيث يعمل كلا الوالدين في واحدة من الصناعات الأساسية المحددة.
 - الأطفال الذين تم تحديدهم على أنهم ضعفاء من قبل المدرسة.
 - الأطفال ذوو الإعاقة الذين يتناسبون أيضًا مع إحدى الفئتين السابقتين
 - الأطفال الذين تعانى الأسرة من ضغوط شديدة.

وإذا كان لزاماً عليك أن ترسل طفلك إلى المدرسة في أي من الأيام المذكورة أعلاه ، فيتعين عليك أن تسجل طفلك باستخدام نموذج طلب التعلم في المدرسة المتاح على موقع سكوولباك ولن يقبل الأطفال إلا إذا تم تسجيلهم.

وخلال فترة الإغلاق الأخيرة ، قدمنا الإشراف على 105 أطفال ، مما يدل مرة أخرى على الرعاية والدعم الرائعين اللذين نوفر هما للأسر.

ألمحادثات التعليمية

نشكر ألعوائل و بشدة التي كانت قد حجزت بالفعل للمحادثات التعليمية لقد كان هناك رد فعل كبير وللأسف، سأضطر مرة أخرى إلى تأجيل المحادثات التعليمية المزمع إجراؤها في الأسبوع المقبل وعلى الرغم من أنه من المخطط أن تكون على الإنترنت، فإن القفل يمنعنا من إجرائها حيث لا يمكن أن يكون لدينا مترجمون فوريون في الموقع.

التطلع إلى الأمام

من المرجح أن نشهد المزيد من عمليات الإغلاق خلال الفترة المتبقية من العام. وهذا بالطبع أمر محبط للغاية ويؤثر علينا جميعا. بالطبع كلّما أسر عنا في التحصين كلّما أسر عنا في إنهاء الإغلاق .اللقاحات مجانية وآمنة وطوعية. وكلما زاد عدد الأشخاص الذين يختارون الحصول على التطعيم ، زادت الحماية لمن يتم تطعيمهم والمجتمع بأكمله. إن أفضل شخص تتحدث إليه إذا كانت لديك مخاوف بشأن صحتك وتحصينك ضد كوفيد 19 هو طبيبك/ممارسك العام. والقوة الكبيرة التي يتمتع بها مجتمعنا المدرسي هي أننا مكان للحب ، حيث يمكن إيجاد رعاية ودعم حقيقيين لبعضنا البعض. هذه هدية ثمينة أنعم الله بها علينا. في هذه الأوقات الصعبة .

ألرب ألمحب ، خلال هذا الوقت الصعب باركنا بعيون ترى الخير الأفواه التي تتحدث عن الحب وآذان صاغية داركة القلوب التي ترحب الأيدي التي تلمس بلطف أقدام تتخطى خطى اضافية والابتسامات التي تظهر قبول الاخر .آمين

مع تحيات

بول سيدينيري مدير المدرسة